
Protokoll - Representantskapsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen

Tid: 24. oktober 2022

Sted: Dragefjellet, Magnus Lagabøtes plass 1

Tidspunkt: Kl.18:30 – Kl.20:30

Møteleder: Geir Steinar Dale

Oppmøte: 50 stk. m/stemmerett

Referent: Haakon Kyrkjebø Nybø

Sak 34/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden

Vedtak: Innkalling og dagsorden ble godkjent.

Sak 35/22 Organisatoriske kjøreregler og forretningsorden

Vedtak: Organisatoriske kjøreregler ble tatt til orientering.

Sak 36/22 - Spørretimen:

Medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål til våre folkevalgte representanter.

Følgende hadde spørsmål:

1. Djani Behram

2. Solveig Aase

Spørsmålene ble besvart av relevante folkevalgte. Til stede: Roger Valhammer.

Sak 37/22 Den politiske situasjonen:

Innleiing ved leder i AiB, Geir Steinar Dale.

Orientering v/ varaordfører Linn-Kristin Langley Engø



Engø orienterte om hvordan situasjonen med byrådets avgang oppstod, og videre om

hva som har vært prosessen fra at Roger Valhammer og resten av byrådet har trukket

seg og at ordfører Rune Bakervik har blitt pekt på som byrådslederkandidat.

Orientering v/ ordfører og byrådslederkandidat Rune Bakervik

Bakervik orienterte om samtalene med andre partier og gruppeledere om å danne

nytt byråd.

Etter orienteringene fulgte det debatt.

Følgende hadde ordet:

1. Inge Degnepoll

2. Per Rune Henriksen

3. Line Jacobsen

4. Arne Jæger

5. Guri Lindblad

6. Djani Behram

7. Johanna Fond

8. Kari Grønnestad

9. Olav Bergo

10. Sebastian Stenberg

11. Henrik Jorem

12. Kjetil Daatland

13. Fauzia Hussain-Wiik

14. Roger Valhammer

15. Roald Kvamme

Rune Bakervik oppsummerte til slutt debatten.

Sak 38/22 Innsendte forslag

Forslag fra Fagbevegelsens partilag:

Forslaget legges frem av Amund Moholt, leder i Fagbevegelsens partilag.



Forslag til vedtak fra styret i AiB:
«Fagbevegelsens partilag løfter relevante problemstillinger i sitt brev vedrørende
Bergen havn.

Innholdsmessig er forslaget bredt lagt opp og berører spørsmål om blant annet
arbeidsforhold, organisering (herunder eierskap), og infrastruktur i tilknytning til
havnen som styret mener det er nødvendig å få belyst i sin fulle bredde før et
eventuelt vedtak treffes.

Styret foreslår derfor at det settes en dato for et temamøte hvor partiet inviterer ulike
innledere som kan belyse saken. Uttalelsen utsettes til behandling i
representantskapsmøte.

Følgende hadde ordet i debatten:

1. Per Rune Henriksen

2. Roald Kvamme

3. Henrik Jorem.

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 39/22 Eventuelt

Ingenting saker under eventuelt.

Møtet ble hevet kl.20:30.


